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Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012. évi

OVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló

10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtan i

Dr. Seszták Mikló s

nemzeti fejlesztési miniszter úrnak ,

„Indokolt-e a repülőmodellek megszigorított légügyi szabályozása? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt hetekben többen is hasonló problémával fordultak hozzám fogadóóráimon . 2017. január

1-jén lépett hatályba a légiközlekedésrő l szóló törvény azon új rendelkezése, mely gyakorlatila g

megszüntette a „repülő modellek” kategóriáját, és egy kalap alá vették a drónokkal, „pilóta nélkül i

járművek” közé sorolva be azokat.

Mindez a korábbi szabályokhoz képest rendkívüli módon megnehezítette a repül ő modellezők

helyzetét, hiszen a megfelelő légtérengedélyek beszerzése – alkalmanként 3 .000 Ft-ért (!) –

számukra is kötelezővé vált . Mindez nehezen érthető, hiszen javarészében mezők és lakatlan

területek felett reptetnek látótávolságon belül, így ezeknek a modelleknek a használata min d

közlekedési, mind nemzetbiztonsági kockázata alacsony, ellentétben azokkal a repül ő eszközökkel ,

melyek esetleg önálló repülésre vagy élőkép közvetítésével akár több km-es távolságba i s

eltávolodhatnak a pilótától. Arról nem is szólva, hogy a modellreptetés szélsőségesen időjárásfüggő ,

így a jogszabálykövetést ellehetetleníti az engedélyben szereplő időpontban beálló rossz idő .
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Több mint százéves múltra visszatekint ő magyarországi repülő modellezés hagyományának és az

érintett több ezer magyar modellez ő helyzetének fontosságára tekintettel arra kérem a tisztel t

miniszter urat, hogy válaszoljon az alábbiakra :

1. Milyen szakmai körülmények indokolták a repül ő modellezők és a

drónhasználók egy kategóriába sorolását?

2. Az érintettek visszajelzésére tekintettel kíván-e a minisztérium módosításoka t

javasolni a jogszabállyal kapcsolatban? Ha igen, mikor; ha nem, miért nem?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2017 . február 23 .

Szabó Sándo r
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ (MSZP)
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